

Form PTO-1595 (Rev. 09/04)
OMB No. 0651-0027 (exp. 6/30/2005)

U.S. DEPARTMENT OF COMMERCE
United States Patent and Trademark Office

RECORDATION FORM COVER SHEET PATENTS ONLY

To the Director of the U.S. Patent and Trademark Office: Please record the attached documents or the new address(es) below.

1. Name of conveying party(ies)/Execution Date(s):

MAVIC S.A.

Execution Date(s): June 7, 2004

Additional name(s) of conveying party(ies) attached? ☐ Yes ☒ No

3. Nature of Conveyance:

- ☐ Assignment ☒ Merger
☐ Security Agreement ☐ Change of Name
☐ Government Interest Assignment
☐ Executive Order 9424, Confirmatory License
☐ Other

2. Name and address of receiving party(ies)

Name: SALOMON S.A.

Internal Address:

Street Address:

Legal and Intellectual Property Department
74996 Annecy Cedex 9
FRANCE

City:

State:

Country: Zip:

Additional name(s) & address(es) attached: ☐ Yes ☒ No

4. Application or patent number(s):

A. Patent Application No.(s)

☐ This document is being filed together with a new application.

B. Patent No.(s)

5,632,364

Additional numbers attached?

☐ Yes ☒ No

5. Name and address to whom correspondence concerning document should be mailed:

Name: Morris Liss
CONNOLLY BOVE LODGE & HUTZ LLP

Internal Address: Atty. Dkt.: 20254-00175-US

Street Address: 1990 M Street, N.W., Suite 800

City: Washington

State: DC Zip: 20036-3425

Phone Number: (202) 331-7111

Fax Number: (202) 293-6229

Email Address:

6. Total number of applications and patents involved:

1

7. Total fee (37 CFR 1.21(h) & 3.41) \$ 40.00

- ☐ Authorized to be charged by credit card
☒ Authorized to be charged to deposit account
☐ Enclosed
☐ None required (government interest not affecting title)

8. Payment Information

a. Credit Card Last 4 Numbers
Expiration Date
b. Deposit Account Number 22-0185
Authorized User Name Morris Liss

9. Signature:



Morris Liss - 24,510
Name of Person Signing

January 10, 2004
Date

Total number of pages including cover sheet, attachments, and documents:

9

CH \$40.00 220185 5632364

SALOMON S.A.

Joint- stock Company with Board of Directors and Supervisory Board
with capital of 23,509,981.50 euros

Registered Office: METZ TESSY (Haute Savoie)

Lieudit "La Ravoire"

325 820 751 RCS ANNECY

X X X X X X

**EXTRACT OF THE MINUTES OF THE DELIBERATIONS OF THE
EXTRAORDINARY GENERAL MEETING OF 7 JUNE 2004**

IN THE YEAR TWO THOUSAND AND FOUR, and on Monday 7 June,

The shareholders of the SALOMON S.A. company gathered in an Extraordinary General Meeting, at the end of the Annual Ordinary General Meeting of this day, after notification to attend by the Board of Directors, by simple letter sent to each shareholder on 19 May 2004.

An attendance sheet was drawn up, which was signed by each shareholder present, at the time he/she entered the meeting, both personally and as a proxy.

The Meeting is chaired by Mr. Herbert HAINER

- Mr. Manfred IHLE
- and
- Mr. Jean-Luc DIARD



the two shareholders representing, both themselves and as proxies, the largest number of votes and accepting this office are called as scrutineers.

Is appointed secretary : Mrs. Marie LAZZAROTTO

The attendance sheet, certified true by the members of the committee, allows to record that the shareholders present, represented or having voted by mail, own shares out of the 15,167,730 shares with voting power.

Consequently, the Meeting, gathering more than the quorum of one third required by law, is lawfully formed and may deliberate validly.

Mr. Hervé CHOPIN, representing the KPMG AUDIT company, Certified Auditor, lawfully convened by registered mail with RRR dated 19 May 2004, is present.

The members of the Works Council, convened by simple letter dated 19 May 2004, attend the meeting.

The Chairman places on the desk and at the disposal of the members of the Meeting :

- the copy of the notifications to attend sent to the shareholders and to the Certified Auditor
- the attendance sheet, the powers of attorney of the shareholders represented, and the list of the shareholders,
- a copy of the articles of association of the Company,
- a copy of the merger project with its appendixes,
- the certificate of filing of the merger project at the Clerk's Office of the Annecy County Court, in the name of MAVIC S.A.,
- the certificate of filing of the merger project at the Clerk's Office of the Annecy County Court, in the name of the SALOMON S.A. company,

- a copy of the legal notice journal "L'ESSOR SAVOYARD", relevant for both companies dated 8 April 2004 with publication of the notice of the merger project,
- the report of the Statutory Auditor,
- the receipt of filing of the report of the Statutory Auditor of the Annecy County Court, dated 27 May 2004,
- the text of draft resolutions which will be submitted to the Meeting.

The Chairman declares that the documents and information provided for by the legal and statutory provisions were sent to the shareholders and to the Certified Auditor or are available at the registered office during the time limits set by the said provisions.

Moreover, he declares that the report of the Certified Auditor's report was placed at the disposal of the shareholders at least eight days before the present Meeting.

The Meeting formally records this representation.

The Chairman reminds that the Meeting is called to deliberate on the following agenda:

AGENDA

- Reading of the Board of Directors' report,
- Reading of the Certified Auditor's Report on the assessment of the contributions,
- Approval of the merger project providing for the takeover of the MAVIC S.A. company by the SALOMON S.A. company,
- Approval of the contributions and of their assessment,
- Recording of the performance of the merger and the simultaneous dissolution without liquidation of the MAVIC S.A. company,
- Enforcement of the provisions of article L 225-129 - VII of the Commercial Law,
- Miscellaneous.

The merger project and the Certified Auditor's report are read.

Then, the Chairman declares the talks open.

A debate begins between the shareholders. Then, no-one asking to take the floor, the Chairman puts successively to the votes the following resolutions :

FIRST RESOLUTION

The General Meeting formally records to the Board of Directors the carrying out of the formalities of all kinds prior to its meeting, and the placing at the shareholders' disposal of all the documents provided for by law.

This resolution, put to the votes, is unanimously adopted.





SECOND RESOLUTION

The General Meeting,

- after hearing the Board of Directors' report and the Certified Auditor's report, appointed by the President of Annecy County Court ruling in business matters, according to the terms of an order pronounced on 12 March 2004,
- and after having being informed of the merger treaty project signed on 26 March 2004 with the MAVIC S.A. company, a joint-stock company with capital of 8,280,000 euros, whose registered office is in METZ TESSY (Haute Savoie) – Lieudit La Ravoire, registered in the Business and Companies' Register of Annecy, under number 379 696 255, according to which MAVIC S.A. contributes under a merger to SALOMON S.A. all its property, assets and liabilities,
 - approves in all the provisions the merger treaty mentioned above, and consequently:
 - decides the merger by way of takeover of MAVIC S.A. by SALOMON S.A., subject to the approval of the contributions assessment,
 - decides, on account of the holding by SALOMON of all the shares of MAVIC S.A. from the date of the filing at the Clerk's Office of Annecy County Court, from the merger project until this day, this contribution will not be remunerated by a capital increase, and that MAVIC S.A. will be immediately dissolved without liquidation on the sole account of the final realization of the merger.

This resolution, put to the votes, is unanimously adopted.

THIRD RESOLUTION

The General Meeting, after hearing the Certified Auditor's report, approves the contributions made by MAVIC S.A. under the merger and the assessment made.

This resolution, put to the votes, is unanimously adopted.

FOURTH RESOLUTION

The General Meeting, after formally recording the voting of the previous resolutions, records that the merger by way of takeover of MAVIC S.A. by SALOMON S.A. is finally realized and that MAVIC S.A. is correlatively dissolved without liquidation from this day.

This resolution, put to the votes, is unanimously adopted.

FIFTH RESOLUTION

The General Meeting gives Mr. Jean-Luc DIARD, Chairman of the Board of Directors, the most extended powers in order to pursue the final realization of the merger operations and consequently reiterate, if the need arises, the contributions made by SALOMON S.A., draw up all confirming, supplementary or restrictive deeds, which may prove necessary, to carry out all useful acts and formalities to facilitate the transmission of MAVIC S.A. property, and especially :

[record in the form it deems suitable, the final realization of the merger and the early dissolution of MAVIC S.A. which will result from it;

[give the SALOMON S.A. company all the assets included in the contribution- merger, sign for this purpose, all useful deeds and documents, draw up all confirming, supplementary or restrictive deeds, which could be necessary, carry out all acts and formalities to facilitate the transmission of MAVIC S.A. property, assets and liabilities to SALOMON S.A.;

[withdraw from all authorities, establishments, banks or deposit in them all stock, securities, guarantees and sums of money to the Company, give receipt and full discharge;

[carry out all formalities, make all declarations, especially with the finance Authorities, as well as all services and notifications to everyone and in particular demand the crossing off of the MAVIC S.A. company in the Business and Companies' Register;

[in the event of a problem, institute and pursue all legal proceedings,

[carry out all formalities required with a view of making opposable to third parties the transmission of the various assets brought, and especially sign all deeds and documents for the land advertising formalities.

Moreover, the General Meeting gives all powers to Mr. Jean-Luc DIARD, Chairman of the Board of Directors, and to the bearer of an original or of a copy of this document, to make all legal filings and perform, everywhere if the need arises, all publications and formalities required by law, and more specifically to Mr. Jean-Luc DIARD, Chairman of the Board of Directors of SALOMON S.A. and Chairman of the Board of Directors of MAVIC S.A., in order to sign the statement of regularity and conformity following the approval of the merger.

This resolution, put to the votes, is unanimously adopted.

SEVENTH RESOLUTION

The Extraordinary General Meeting gives all powers to the bearer of the original, an extract or a copy of the present minutes to carry out all formalities of advertising, filing and other required. It gives power to Mrs. LAZZAROTTO to certify true to the original the present minutes all extract or copy she will make.

This resolution, put to the votes, is unanimously adopted.

Nothing more having to be deliberated on, the meeting is closed.

Of the above, the present minutes have been drawn up, which after being read, were signed by the members of the committee.

Certified true extract

Mr. Jean-Luc DIARD
Chairman of the Board of Directors
SALOMON S.A.



Je, soussignée, Karen RENEL,
Traductrice Expert près la Cour d'Appel
d'Amiens certifie que la traduction qui
précède est conforme à l'original
libellé en langue *français*
visé ne varietur sous le n° *9372-3*
Fait à *Amiens*, le *02-04-06*
(signature exempte de légalisation
Décret n° 53914 Art. 8 du 26.9.1957).

K Renel

SALOMON SA
Société Anonyme à Directoire et Conseil de Surveillance
au capital de 23.509.981,50 euros
Siège social : METZ TESSY (Haute Savoie)
L'endit « La Ravoire »
325 820 751 RCS ANNECY
88888888

EXTRAIT DU PROCES-VERBAL DES DELIBERATIONS
DE L'ASSEMBLEE GENERALE EXTRAORDINAIRE DU 7 JUIN 2004

L'AN DEUX MILLE QUATRE, et le Lundi 7 Juin,

Les actionnaires de la société SALOMON SA se sont réunis en Assemblée Générale Extraordinaire, à l'issue de l'Assemblée Générale Ordinaire Annuelle de ce jour, sur convocation faite par le Directoire, par lettre simple adressée à chaque actionnaire, le 19 mai 2004.

Il a été établi une feuille de présence, qui a été émargée par chaque actionnaire présent, au moment de son entrée en séance, tant à titre personnel que comme mandataire.

L'Assemblée est présidée par Monsieur Herbert HAINER

-Monsieur Manfred IHLE

et

-Monsieur Jean-Luc DIARD

les deux actionnaires représentant tant par eux-mêmes que comme mandataires le plus grand nombre de voix et acceptant cette fonction, sont appelés comme scrutateurs.

Est désigné comme secrétaire: Madame Marie LAZZAROTTO

La feuille de présence, certifiée exacte par les membres du bureau, permet de constater que les actionnaires présents, représentés ou ayant voté par correspondance, possèdent actions sur les 15.167.730 actions ayant le droit de vote.

En conséquence, l'Assemblée, réunissant plus que le quorum du tiers requis par la loi, est régulièrement constituée et peut valablement délibérer.

Monsieur Hervé CHOPIN, représentant la Société KPMG AUDIT, Commissaire aux Comptes titulaire, régulièrement convoquée par lettre recommandée avec demande d'avis de réception en date du 19 mai 2004, est présent.

Les membres du Comité d'entreprise, convoqués par lettre simple en date du 19 mai 2004, assistent à l'assemblée.

Le Président dépose sur le bureau et met à la disposition des membres de l'Assemblée :

- la copie des convocations adressées aux actionnaires et au Commissaire aux Comptes



- la feuille de présence, les pouvoirs des actionnaires représentés, et la liste des actionnaires,
- un exemplaire des statuts de la Société,
- un exemplaire du projet de fusion avec ses annexes,
- le certificat de dépôt du projet de fusion au greffe du Tribunal de Grande Instance d'Annecy, au nom de la société MAVIC SA,
- le certificat de dépôt du projet de fusion au greffe du Tribunal de Grande Instance d'Annecy au nom de la société SALOMON SA,
- un exemplaire du journal d'annonces légales "L'ESSOR SAVOYARD, compétent pour les deux sociétés, en date du 8 avril 2004 portant publication de l'avis de projet de fusion,
- le rapport du Commissaire aux apports,
- le récépissé de dépôt du rapport du Commissaire aux Apports au Tribunal de Grande Instance d'Annecy, en date du 27 mai 2004,
- le texte du projet des résolutions qui seront soumises à l'Assemblée.

Le Président déclare que les documents et renseignements prévus par les dispositions législatives et réglementaires ont été adressés aux actionnaires et au Commissaire aux Comptes ou tenus à leur disposition au siège social pendant le délai fixé par lesdites dispositions.

Par ailleurs, il déclare que le rapport du Commissaire aux Apports a été mis à la disposition des actionnaires huit jours au moins avant la présente Assemblée.

L'Assemblée lui donne acte de cette déclaration.

Le Président rappelle que l'Assemblée est appelée à délibérer sur l'ordre du jour suivant:

ORDRE DU JOUR

- Lecture du rapport du Directoire,
- Lecture du rapport du Commissaire aux Apports sur l'évaluation des apports,
- Approbation du projet de fusion prévoyant l'absorption de la société MAVIC SA par la société SALOMON SA,
- Approbation des apports et de leur évaluation,
- Constatation de la réalisation de la fusion et de la dissolution simultanée sans liquidation de la société MAVIC SA,
- Application des dispositions de l'article L 225-129 - VII du Code de Commerce,
- Questions diverses.

Lecture est donnée du projet de fusion et du rapport du Commissaire aux Apports.

Puis, le Président déclare la discussion ouverte.

Un débat s'instaure entre les actionnaires. Puis, personne ne demandant plus la parole, le Président met successivement aux voix les résolutions suivantes :

PREMIERE RESOLUTION

L'Assemblée Générale donne acte au Directoire de l'accomplissement des formalités de toute nature préalables à sa réunion, et de la mise à la disposition des actionnaires de l'ensemble des documents prévus par la loi.

Cette résolution, mise aux voix, est adoptée à l'unanimité.



DEUXIEME RESOLUTION

L'Assemblée Générale,

- après avoir entendu lecture du rapport du Directoire et du rapport du Commissaire aux Apports, désigné par Monsieur le Président du Tribunal de Grande Instance d'Annecy statuant en matière commerciale, aux termes d'une ordonnance rendue le 12 mars 2004,

- et après avoir pris connaissance du projet de traité de fusion signé le 26 mars 2004 avec la société MAVIC SA, société anonyme au capital de 8.280.000 euros, dont le siège est à METZ TESSY (Haute Savoie) - Lieudit La Ravoire, immatriculée au Registre du commerce et des sociétés de d'Annecy, sous le numéro 379 696 255, aux termes duquel la société MAVIC SA fait apport à titre de fusion à la société SALOMON SA de la totalité de son patrimoine, actif et passif,

* approuve dans toutes ses dispositions le traité de fusion ci-dessus visé, et en conséquence :

* décide la fusion par voie d'absorption de la société MAVIC SA par la société SALOMON SA, sous réserve de l'approbation de l'évaluation des apports,

* décide, qu'en raison de la détention par la société SALOMON SA de la totalité des actions de la société MAVIC SA depuis la date du dépôt au greffe du Tribunal de Commerce d'Annecy, du projet de fusion jusqu'à ce jour, cet apport ne sera pas rémunéré par une augmentation de capital, et que la société MAVIC SA sera immédiatement dissoute sans liquidation du seul fait de la réalisation définitive de la fusion.

Cette résolution, mise aux voix, est adoptée à l'unanimité.

TROISIEME RESOLUTION

L'Assemblée Générale, après avoir entendu la lecture du rapport du Commissaire aux Apports, approuve les apports effectués par la société MAVIC SA au titre de la fusion et l'évaluation qui en a été faite.

Cette résolution, mise aux voix, est adoptée à l'unanimité.

QUATRIEME RESOLUTION

L'Assemblée Générale, après avoir pris acte du vote des résolutions précédentes, constate que la fusion par absorption de la société MAVIC SA par la société SALOMON SA est définitivement réalisée et que la société MAVIC SA est corrélativement dissoute sans liquidation à compter de ce jour.

Cette résolution, mise aux voix, est adoptée à l'unanimité.

CINQUIEME RESOLUTION

L'Assemblée Générale confère à Monsieur Jean-Luc DIARD, Président du Directoire, les pouvoirs les plus étendus à l'effet de poursuivre la réalisation définitive des opérations de fusion et en conséquence de réitérer, si besoin était, les apports effectués à la Société SALOMON SA, d'établir tous actes confirmatifs, complémentaires ou restrictifs, qui s'avèreraient nécessaires, d'accomplir tous actes et



formalités utiles pour faciliter la transmission du patrimoine de la Société MAVIC SA, et en particulier :

[constater sous la forme qu'il jugera convenable, la réalisation définitive de la fusion et la dissolution anticipée de la Société MAVIC SA qui en sera la conséquence;

[remettre à la Société SALOMON SA les biens inclus dans l'apport-fusion, signer à cet effet, tous actes et pièces utiles, établir tous actes confirmatifs, complémentaires ou restrictifs, qui pourraient être nécessaires, accomplir tous actes et formalités utiles pour faciliter la transmission du patrimoine, tant passif qu'actif de la Société MAVIC SA à la Société SALOMON SA;

[retirer de tous administrations, établissements et banques ou y déposer tous titres, valeurs, cautionnement et sommes appartenant à la Société, en donner quittance et décharge;

[remplir toutes formalités, faire toutes déclarations, notamment auprès des administrations des finances, ainsi que toutes significations et notifications à quiconque et en particulier requérir la radiation de la Société MAVIC SA au Registre du Commerce et des Sociétés;

[en cas de difficulté, engager et poursuivre toutes instances,

[remplir, toutes formalités requises en vue de rendre opposable aux tiers la transmission des différents éléments d'actif apportés, et notamment signer tous actes et pièces pour les formalités de publicité foncière.

En outre, l'Assemblée Générale confère tous pouvoirs à Monsieur Jean-Luc DIARD, Président du Directoire, et au porteur d'un original ou d'une copie des présentes, pour faire tout dépôt légal et réaliser, partout où besoin sera, toutes publications et formalités exigées par la loi, et plus spécialement à Monsieur Jean Luc DIARD, Président du Directoire de la société SALOMON SA et Président du Conseil d'Administration de MAVIC SA, à l'effet de signer la déclaration de régularité et de conformité consécutive à l'approbation de la fusion.

Cette résolution, mise aux voix, est adoptée à l'unanimité.

SEPTIEME RESOLUTION

L'Assemblée Générale extraordinaire donne tous pouvoirs au porteur de l'original, d'un extrait ou d'une copie du présent procès-verbal à l'effet d'accomplir toutes formalités de publicité, de dépôt et autres qu'il appartiendra. Elle donne pouvoir à Madame LAZZAROTTO aux fins de certifier conforme à l'original du présent procès-verbal tout extrait ou copie qu'elle en effectuera.

Cette résolution, mise aux voix, est adoptée à l'unanimité.

Plus rien n'étant à délibérer, la séance est levée.

De tout ce que dessus, il a été dressé le présent procès-verbal qui, après lecture, a été signé par les membres du bureau.

Pour extrait certifié conforme et sincère

Mr Jean-Luc DIARD
Président du Directoire
SALOMON S.A.



Je, soussignée, Karen RENE Traductrice Expert près la Cour d'App d'Amiens certifie que la traduction q précède est conforme à l'origin libellé en langue visé ne varietur sous le n° 29325 Fait à Amiens, le 27/10/04. (signature exempte de légalisation Décret n° 53914 Art. 8 du 26.9.1953).

PATENT *nel*